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                                           I N T E R P E L A C J A 
  

 

 Mieszkańcy Osiedla Chopina często zadają pytania, czy trwają 

obecnie prace w Miejskiej Oczyszczalni Ścieków mające na celu eliminację 

uciążliwego zapachu jakie generuje przedsiębiorstwo. 

 

 Odpowiedzi na interpelacje jakie składałam w 2014 i 2015 roku 

sugerowały, że w wyżej wymienionym zakładzie planowana jest w 

najbliższych latach modernizacja, która w dużym stopniu ograniczyłaby 

wydzielanie uciążliwego zapachu. 

 

Pytanie: 

 

1.Jakie prace zostały wykonane oraz jakie będą realizowane w najbliższym 

czasie ? 

2.Kiedy mieszkańcy odczują poprawę w związku z uciążliwościami z 

którymi borykają się od lat? 

 

 

 

Z poważaniem 

      Lucyna Jamro   

      Radna Rady Miasta Gorlice 


